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Plats och tid: 
 
Furuhedsskolan F-huset, måndag 17 februari kl. 13.00-15.30  
 

Närvarande: Organisation Ordinarie Ersättare 

 Business by Women Ellinor Rönnqvist  

 Företagarna Kalix Linus Häggström Anders Frohm 

 Kalixföretagarna Martin Spegel  

 Morjärvs företagargrupp Ulf Sandström  

 Töre företagarförening Carl-Anders Johansson  

 Kalix kommun Susanne Andersson  

  Mikael Engren  

  Linda Frohm  

  Robert Fredriksson Inga-Lis Samuelsson 

  Sandra Bergström  

  Viktoria Wikström  

  Rose-Marie Henriksson  

  Sven Nordlund Ingela Rönnbäck 

 
Norrbottens 
handelskammare   

Övriga:  

 Tf kommundirektör Jeanette Larsson  

 Näringslivschef Birgitta Larsson   

 Samordnare Veronica Vanhaniemi  

    

    

   Paragrafer: 1 - 11 
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Justerandes sign 

 
  Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Mötet beslutar att godkänna föreslagen dagordning. 

 

§ 3 Val av justerare 
Till att justera protokollet valdes Moa Alsterlid 

 

§ 4 Rundvisning i lokalerna, F-huset, Furuhedsskolan – Tuija Larsson Gunnari 
Tuija visar oss runt i de ombyggda och nyrenoverade lokalerna i Furuhedsskolans F-hus. I 
lokalerna finns industri-, el- och byggprogrammen, anpassade gymnasieskolan, vård- och 
omsorgsprogrammet samt även nu vuxenutbildningen som tidigare huserat i Folkets Hus 
Kalix. Under rundvandringen träffar rådets medlemmar även några av lärarna på 
yrkesutbildningarna som berättar lite kort om deras utbildningar och lokaler.    
 

§ 5 Kort information från respektive förening 
Företagarna Kalix – Har för närvarande 34 medlemmar och årsmöte i mars är inplanerat.  

Kalixföretagarna – Jobb- och utbildningsmässa den 20 februari som är öppen för elever i 
olika åldrar och utbildningar men även en timme på eftermiddagen för allmänheten. 
Näringslivsgalan planeras för fullt och går av stapeln den 16 maj. Martin berättar även att 
Kalixföretagarna kommer att genomföra en egen lokal NKI-undersökning (Nöjd Kund 
Index) bland företagen i Kalix kommun. Anledning är att de upplever att det finns en bild 
från företagen som inte stämmer överens med det NKI-mätningen visar. Syftet med 
undersökningen är att få fram mer underlag för vidare och mer konkret dialog om ett 
viktigt område inom kommunens verksamhet.  

Business by Women – Har en träff inplanerat inom kort.  

 

§ 6 Informations- och utvecklingscenter i Galleria Kalix – Mikael Engren 

 Enligt Mikael vill politiken upprätta ett Informations- och utvecklingscenter i Galleria Kalix 
med start våren 2025. Syftet är att tillgängliggöra kommunala verksamheter och på så 
sätt komma närmare medborgarna, företag, föreningsliv och besökare. Bemanningen ska 
skötas av redan befintlig personal från de olika verksamheterna så det är inte tänkt att ny 
personal ska anställas för ändamålet. Exakt hur upplägget ska se ut är inte utrett och 
fastställt. Diskussion förs i rådet där synpunkter som ekonomi, kontinuitet, behov, 
marknadsföring, tas upp. Kommundirektören har i uppdrag att utreda och forma 
Informations- och utvecklingscentret. 
 

§ 7 Informationspunkt 
- Bygghallen – Mikael Engren 

Det finns nu beslut att den ska uppföras och tänkt som ett elevprojekt vilket då 

även leder till en lägre kostnad jämfört med om den byggts upp av extern part. 

En bygghall har önskats länge av skolan. I bygghallen kommer det att byggas 

under tak i moduler.    

- Övrigt 
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Mikael nämner kort att det händer mycket ute i Karlsborg, mycket är uthyrt där 

och det behövs en modern hamn där. I Kalix centrum står Kiab med lite tomma 

lokaler. Runt om i kommunen har det även startat nya bolag.  

§ 8 Näringslivsrådets reglemente – Jeanette Larsson 
Jeanette har sett över reglementet för Näringslivsrådet och fastställer att det behöver 
revideras.  
Vilka ska finnas representerade? Hur får vi med föreningarna i Töre och Morjärv, vill de 
delta? Hur ser det ut i andra kommuners Näringslivsråd? Vad är syftet med 
Näringslivsrådet? Information, allmänt eller ska det fungera som en remissinstans där 
olika frågor prövas i rådet innan det beslutas vidare? 

  

§ 9  Näringslivsrådets roll och representation i rådet- Martin Spegel 

 Martin föredrog medlemmarnas åsikter om näringslivsklimatet i Kalix kommun. Hur 
jobbar vi vidare med det och vad kan vi konkret göra?  
Vilka ska finnas representerade i rådet? Ska fler från näringslivet ingå? Är branschråd ett 
bra alternativ? 
En synpunkt är till exempel den Näringslivsplan som håller på att tas fram, att den borde 
ha diskuterats i rådet innan den började tas fram. Lika med Informations- och 
utvecklingscentret (se tidigare punkt), med syfte att ge input och inspel innan beslut 
fattas.  
Diskussionerna mynnade ut i en önskan om ett extra insatt Näringslivsråd i närtid där den 
kommande Näringslivsplanen ska diskuteras.  
 

§ 10 

 

Nästa möte. 
Rådets medlemmar beslutar gemensamt att tillsätta ett extra möte, den 17 mars. Nästa 
ordinarie möte genomförs den 12 maj 2025.  
 

§ 11 Mötets avslutande.  
Mötet avslutas. 
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§ 1 Mötets öppnande 


Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 


 


§ 2 Godkännande av dagordning 
Mötet beslutar att godkänna föreslagen dagordning. 


 


§ 3 Val av justerare 
Till att justera protokollet valdes Moa Alsterlid 


 


§ 4 Rundvisning i lokalerna, F-huset, Furuhedsskolan – Tuija Larsson Gunnari 
Tuija visar oss runt i de ombyggda och nyrenoverade lokalerna i Furuhedsskolans F-hus. I 
lokalerna finns industri-, el- och byggprogrammen, anpassade gymnasieskolan, vård- och 
omsorgsprogrammet samt även nu vuxenutbildningen som tidigare huserat i Folkets Hus 
Kalix. Under rundvandringen träffar rådets medlemmar även några av lärarna på 
yrkesutbildningarna som berättar lite kort om deras utbildningar och lokaler.    
 


§ 5 Kort information från respektive förening 
Företagarna Kalix – Har för närvarande 34 medlemmar och årsmöte i mars är inplanerat.  


Kalixföretagarna – Jobb- och utbildningsmässa den 20 februari som är öppen för elever i 
olika åldrar och utbildningar men även en timme på eftermiddagen för allmänheten. 
Näringslivsgalan planeras för fullt och går av stapeln den 16 maj. Martin berättar även att 
Kalixföretagarna kommer att genomföra en egen lokal NKI-undersökning (Nöjd Kund 
Index) bland företagen i Kalix kommun. Anledning är att de upplever att det finns en bild 
från företagen som inte stämmer överens med det NKI-mätningen visar. Syftet med 
undersökningen är att få fram mer underlag för vidare och mer konkret dialog om ett 
viktigt område inom kommunens verksamhet.  


Business by Women – Har en träff inplanerat inom kort.  


 


§ 6 Informations- och utvecklingscenter i Galleria Kalix – Mikael Engren 


 Enligt Mikael vill politiken upprätta ett Informations- och utvecklingscenter i Galleria Kalix 
med start våren 2025. Syftet är att tillgängliggöra kommunala verksamheter och på så 
sätt komma närmare medborgarna, företag, föreningsliv och besökare. Bemanningen ska 
skötas av redan befintlig personal från de olika verksamheterna så det är inte tänkt att ny 
personal ska anställas för ändamålet. Exakt hur upplägget ska se ut är inte utrett och 
fastställt. Diskussion förs i rådet där synpunkter som ekonomi, kontinuitet, behov, 
marknadsföring, tas upp. Kommundirektören har i uppdrag att utreda och forma 
Informations- och utvecklingscentret. 
 


§ 7 Informationspunkt 
- Bygghallen – Mikael Engren 


Det finns nu beslut att den ska uppföras och tänkt som ett elevprojekt vilket då 


även leder till en lägre kostnad jämfört med om den byggts upp av extern part. 


En bygghall har önskats länge av skolan. I bygghallen kommer det att byggas 


under tak i moduler.    


- Övrigt 
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Mikael nämner kort att det händer mycket ute i Karlsborg, mycket är uthyrt där 


och det behövs en modern hamn där. I Kalix centrum står Kiab med lite tomma 


lokaler. Runt om i kommunen har det även startat nya bolag.  


§ 8 Näringslivsrådets reglemente – Jeanette Larsson 
Jeanette har sett över reglementet för Näringslivsrådet och fastställer att det behöver 
revideras.  
Vilka ska finnas representerade? Hur får vi med föreningarna i Töre och Morjärv, vill de 
delta? Hur ser det ut i andra kommuners Näringslivsråd? Vad är syftet med 
Näringslivsrådet? Information, allmänt eller ska det fungera som en remissinstans där 
olika frågor prövas i rådet innan det beslutas vidare? 


  


§ 9  Näringslivsrådets roll och representation i rådet- Martin Spegel 


 Martin föredrog medlemmarnas åsikter om näringslivsklimatet i Kalix kommun. Hur 
jobbar vi vidare med det och vad kan vi konkret göra?  
Vilka ska finnas representerade i rådet? Ska fler från näringslivet ingå? Är branschråd ett 
bra alternativ? 
En synpunkt är till exempel den Näringslivsplan som håller på att tas fram, att den borde 
ha diskuterats i rådet innan den började tas fram. Lika med Informations- och 
utvecklingscentret (se tidigare punkt), med syfte att ge input och inspel innan beslut 
fattas.  
Diskussionerna mynnade ut i en önskan om ett extra insatt Näringslivsråd i närtid där den 
kommande Näringslivsplanen ska diskuteras.  
 


§ 10 


 


Nästa möte. 
Rådets medlemmar beslutar gemensamt att tillsätta ett extra möte, den 17 mars. Nästa 
ordinarie möte genomförs den 12 maj 2025.  
 


§ 11 Mötets avslutande.  
Mötet avslutas. 


 







